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Atter et roligt år i Foreningen, men vi har fået en del afkoblinger på 

grund af, at kommunen har nedlagt det meste af Højvangen på 

Kertemindevej, der i dag 5 tilslutninger imod 24. 

Vi havde i starten af året en del signalproblemer på grund af det nye G4 

– signal, der gav indstråling, så dem i fuldpakken ikke kunne se 

Eurosport 1 og 2 samt Mtv og Disney. Hos nogle var der også problemer 

med DR 1 på grund af antennekablet ikke var dobbeltskærmet eller 

uden HF – tætte stik, der var også fordelere, der ikke var HF – tætte hos 

den enkelte bruger. 

Peter, Uffe og Gunni deltog ved den store YouSee – messe i Bellacentret 

d. 9. marts. Der var seminarer inden for den digitale verden og en gang 

underholdning samt de nye tiltag fra kanaludbyderne og tv-fabrikanter. 

Jeg kunne efterfølgende høre, at det store højdepunkt var, da Uffe 

fotograferede Peter og Gunni med Linse Kessler bag de store bryster. 

Vi har dags dato 1180 medlemmer i Foreningen. De fordeler sig i de 

forskellige pakker med 364 GP., 308 MP. samt 508 FP. 

Vi har indgået en partnerskabskontrakt ved årets begyndelse, så alle 

medlemmer får 20 - kr. rabat på webspeed. Det samme gør sig 

gældende, hvis man opretter mobiltelefoni hos YouSee. Som noget nyt 

kommer der nok en mulighed for bland selv af programmer i MP. og FP. 

i løbet af 2014. 

Forventningerne for 2014 vil være uændret i forhold til sidste år, da der 

ikke er nogle nyudstykninger i byen, men kun de tilbageværende i 

Kirsebærhaven. 



 

 


